
Protokół Nr XXXV/2/2005 
 

z II cz��ci XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu  
22 lutego 2005 roku w sali posiedze� Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
 Na ustawowy stan 25 radnych w II cz��ci XXXV sesji Rady Miasta uczestniczyło 23 
radnych, co stanowi  wymagane quorum do prawomocno�ci obrad / lista obecno�ci stanowi 
zał�cznik nr 1 do protokołu /. 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta   - dokonał otwarcia II cz��ci 
XXXV sesji Rady Miasta i prowadził obrady.  Powitał radnych oraz: 
P. Tadeusza Ferenca – Prezydenta Miasta Rzeszowa 
P. Marka Koberskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
P. Franciszka Kosiorowskiego – Zast�pc�  Prezydenta Miasta Rzeszowa 
P. Ryszarda Winiarskiego – Zast�pc� Prezydenta Miasta Rzeszowa 
/ lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 2 do protokołu / 
Przedstawicieli Rad Osiedlowych /lista obecno�ci stanowi zał�cznik nr 3 do protokołu/ 
Przedstawicieli prasy, radia i telewizji 
Dyrektorów Wydziałów Urz�du Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta oraz 
kierowników jednostek współdziałaj�cych z Miastem, a tak�e przybyłych mieszka�ców 
miasta    
/lista obecno�ci osób zaproszonych stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu/. 
 
Nast�pnie Pan Przewodnicz�cy przedstawił proponowany porz�dek obrad XXXV sesji Rady 
Miasta Rzeszowa /zał�cznik nr 5 do protokołu/. 
 
 
 Nie zgłoszono wniosków o zmian� porz�dku  obrad II cz��ci XXXV sesji. 
 
  Porz�dek obrad II cz��ci XXXV sesji: 
 

1. ( pkt 16 ) Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 94/2/2005 przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie. 

 
2. ( pkt 17 ) Uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie miasta Rzeszowa / druk nr  
      XXXV/18/2005 /. 

 
3. ( pkt 18 )  Uchwała  w  sprawie  odwołania  radnego  Pana Zdzisława Dara�a z funkcji  
       Przewodnicz�cego  Komisji  Ekonomiczno  -  Bud�etowej   Rady   Miasta  Rzeszowa   
       / druk  nr XXXIV/1/2004 /. 

 
4. ( pkt 19 ) Uchwała w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – 

Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa / druk nr XXXIV/2//2004 /. 
 

5. ( pkt 20 ) Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa na temat zmian organizacyjnych i 
kosztów funkcjonowania Urz�du i jednostek organizacyjnych Miasta Rzeszowa w IV 
kadencji samorz�du  ( wniosek zgłoszony przez radnego Pana Andrzeja Szlacht� ). 

 
6. ( pkt 21 ) Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 



 
7. ( pkt 22 ) Zapytania i interpelacje. 

 
8. ( pkt 23 ) Wolne wnioski, o�wiadczenia i informacje.  

 
Ad. 1. 
 
 P. Anna Rai�czuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 94/2/2005 przy ul. Przemysłowej 
w Rzeszowie. 
 
/ Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 6 do protokołu /. 
 
Nast�pnie Pani Dyrektor przedstawiła obszar  oraz przedmiot opracowania planu.  
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Zgodnie z ustaw� z dnia 27 marca 2003 r. 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w dniu 1 stycznia 2004 r. straciły wa�no�� 
wszystkie plany miejscowe sporz�dzone przed 1995 r. ( w trybie ustawy z 1984 r. ). 

Z wnioskiem  o przeznaczenie terenu poło�onego w rejonie ulic Przemysłowej i Magazynowej 
w Rzeszowie pod obiekty handlowe o powierzchni sprzeda�y powy�ej 2 000 m2 wyst�piła 
Centrala Materiałów  Budowlanych RCMB Sp. z o.o. w Rzeszowie. 
Inwestor zamierza poszerzy� asortyment oferowanych towarów, w zwi�zku z czym ł�czna 
powierzchnia sprzeda�y przekroczy 2 000 m2. 
Umo�liwienie realizacji wniosku inwestorskiego wymaga przeprowadzenia procedury 
opracowania planu miejscowego. 
Przeprowadzona analiza zasadno�ci przyst�pienia do sporz�dzenia planu miejscowego i 
stopnia zgodno�ci przewidywanych rozwi�za� z ustaleniami Studium  Uwarunkowa� i 
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa  wykazała, �e na 
przedmiotowym terenie jest mo�liwa realizacja proponowanej inwestycji, po dokonanej 
zmianie Studium w zakresie lokalizacji obiektów handlowych o powierzchni sprzeda�y 
powy�ej 2 000 m2. 
Uzasadnione jest zatem opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
na omawianym terenie  wg ustawy z 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym.” 
     

W imieniu Prezydenta Miasta, Pani Dyrektor  zwróciła si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały.     
 
 Radny P. Jacek Kiczek -  zapytał, czy została podpisana przedwst�pna umowa 
pomi�dzy Miastem a firm� RCMB. Je�eli tak, to jaka jest jej tre��. 
 

 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zapoznał z pismem  Prezesa 
Zarz�du RCMB Spółka z o.o. w Rzeszowie, kierowanym do Prezydenta Miasta Rzeszowa: 
„Centrala Materiałów Budowlanych uprzejmie informuje, �e - zgodnie z planowan� 
inwestycj�  budowy  pawilonu   handlowo  - usługowo – magazynowego  o   powierzchni  ok. 
8 tys. m2  - zamierza  dokona� przebudowy ulicy Przemysłowej, zgodnie z zał�czonym 
planem.”  
 



 P. Franciszek Kosiorowski  - Zast�pca Prezydenta Miasta – odpowiadaj�c na 
pytanie Radnego P. Kiczka, wyja�nił: „Były prowadzone rozmowy z przedstawicielami 
RCMB. Został uzgodniony zakres robót drogowych, co ilustruje plan zał�czony do pisma 
odczytanego przed chwil� przez Przewodnicz�cego Rady Miasta. Ta mapa była uzgadniana.  
Zakres robót wi��e si� z dobudow� trzeciego pasa ruchu, w zasadzie od skrzy�owania z 
obwodnic� do ul. Magazynowej.” 
 
 Radny P. Janusz Ramski – zainteresowany był: „Czy jest podpisane  porozumienie z 
firm� RCMB, wzorem umów z innymi firmami?” 
 
 P. Franciszek Kosiorowski  - Zast�pca Prezydenta Miasta – odpowiadaj�c na 
pytanie Radnego P. Ramskiego, stwierdził: „Na dzie� dzisiejszy porozumienie z firm� RCMB  
nie zostało podpisane. Mam nadziej�, �e w trakcie opracowywania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na omawianym terenie b�dzie czas na to, aby spisa� 
odpowiednie ustalenia.” 
Ponadto zwrócił uwag�, �e przedmiotem dzisiejszych obrad jest wyra�enie przez Rad� 
Miasta zgody na przyst�pienie do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Nr 94/2/2005 przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie.  Natomiast szczegółowe 
kwestie b�d� omawiane na kolejnej sesji podczas uchwalania stosownego planu. 
  
 Radny P. Jacek Kiczek – odnosz�c si� do odpowiedzi udzielonej przez Zast�pc� 
Prezydenta Miasta P. Kosiorowskiego, powiedział: „Jestem członkiem Komisji Gospodarki 
Przestrzennej. Na posiedzeniu Komisji zostało bardzo wyra�nie sformułowane oczekiwanie, 
�e najpierw winna zosta� podpisana umowa przedwst�pna, która b�dzie precyzowa� 
zobowi�zania  obu stron. Z tego co mówi Pan Kosiorowski, okazuje si�, �e to  nie zostało 
spełnione do samego ko�ca.. Prosz� o komentarz tej kwestii.”  
 
 P. Franciszek Kosiorowski – Zast�pca Prezydenta Miasta – nawi�zuj�c do 
wypowiedzi Radnego P. Kiczka, stwierdził: „Je�li dobrze pami�tam, to była sytuacja taka, �e 
mieli�my zaprosi�  przedstawicieli firmy RCMB na sesj� Rady Miasta, celem zło�enia 
stosownej  deklaracji. Na dzisiejszej sesji jest obecny przedstawiciel  firmy RCMB. Je�li   
Rada Miasta wyrazi zgod� na zabranie  głosu, to przedstawiciel RCMB zło�y odpowiednie 
deklaracje.”    
 

 Nie zło�ono sprzeciwu wobec propozycji  udzielenia głosu przedstawicielowi  RCMB. 
 
 P. Bogdan Struzik – Pełnomocnik ds. Inwestycji RCMB -  stwierdził: „Chciałbym 
poinformowa�  wszystkich Pa�stwa, �e  nasze zamierzenie inwestycyjne  w postaci pawilonu 
wielkopowierzchniowego – chcemy zrealizowa� w miar� szybko. Niestety, od pewnego czasu 
napotykamy na  nieprzychylno��. Z tego wzgl�du uzgodnili�my, �e wykonamy pewn� form� 
przebudowy ulicy Przemysłowej, co ilustruje stosowny zał�cznik graficzny. Projekt został 
wst�pnie uzgodniony z Miejskim Zarz�dem Dróg i Zieleni.  
Prosz� Pa�stwa o przychylenie si� do naszej pro�by i nie blokowanie naszego 
przedsi�wzi�cia inwestycyjnego. Tak jak  przedstawiali�my spraw� na posiedzeniu Komisji 
Gospodarki Przestrzennej, chyba nie jest to tajemnic�, �e wchodz� inne zachodnie 
hipermarkety i tu ka�dy tydzie�, ka�dy dzie� zwłoki działa na nasz� niekorzy��.” 
 
 Radny P. Robert  Kultys – zapytał, czy jest publiczna deklaracja  ze strony RCMB 
wykonania przebudowy ulicy Przemysłowej.  
 



 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – odnosz�c si� do dyskusji, 
stwierdził: „Jest taka deklaracja. Natomiast nie ma umowy przedwst�pnej.  Mam wra�enie, 
�e o to toczy si� spór. Rozumiem równie�, �e my przyst�pujemy dopiero do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Je�eli nie b�dzie wi�c stosownej 
umowy,  planu mo�emy nie zatwierdzi�.” 

Dodał,  �e  deklaracja ze strony RCMB została zło�ona ustnie, a tak�e  w formie pisemnej. 
 
Radny P. Janusz Ramski – zwrócił si� o zaprezentowanie radnym ustale� zawartych 

w zał�czniku graficznym, o którym mowa w pi�mie Prezesa Zarz�du RCMB.   
 
P. Bogdan Struzik – Pełnomocnik ds. Inwestycji RCMB – dokonuj�c prezentacji 

zał�cznika graficznego, powiedział: „Przebudowa ulicy Przemysłowej polegałaby na  
poszerzeniu pasa jezdni o prawie dwa metry. Umo�liwiłoby to wykonanie lewoskr�tu i wjazdu 
bezpo�rednio do bramy wjazdowej.  Nast�piłoby te� poszerzenie przy wyje�dzie.  
Ruch ci��arowy zostanie skierowany od ul. Magazynowej i od ul. Boya �ele�skiego. B�dzie to 
tak ukierunkowane, aby przez ul. Przemysłow� przeje�d�ały tylko samochody ci��arowe 
dostawcze. Powy�sze nie spowoduje �adnych utrudnie� w ruchu. Oczywi�cie, przy 
poszerzeniu pasa jezdni nast�pi te� przebudowa istniej�cego chodnika.  
My�l�, �e  jest to bardzo dobre rozwi�zanie.” 

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak -  zapytała, na jakim odcinku nast�pi poszerzenie pasa 

jezdni. 
 
P. Bogdan Struzik – Pełnomocnik ds. Inwestycji RCMB – odpowiedział: 

„Poszerzenie nast�pi na odcinku ok. 350 metrów, czyli wszystkie działki przyległe do RCMB, 
pocz�wszy od skrzy�owania z obwodnic� a� do ko�ca ul. Magazynowej.” 

 
Radny P. Ryszard Piekło -  za niepokoj�cy uznał fakt  nie stosowania si� RCMB do 

ustale� przyj�tych na posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej. Wyraził nadziej�, �e 
taka sytuacja  nie powtórzy si� w przyszło�ci, a inwestor b�dzie powa�nie podchodził do 
tematu.  
Opowiedział si� za przyj�ciem przedło�onego projektu uchwały.  

 
Radny P. Robert Kultys – bior�c pod uwag� fakt publicznego zło�enia deklaracji  

przez przedstawiciela RCMB, opowiedział si� za przyj�ciem projektu uchwały w sprawie  
przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 
94/2/2005 przy ul. Przemysłowej w Rzeszowie. 

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – zwróciła si� do inwestora  „o wyra�ne sformułowanie 

zobowi�zania, tak aby mogło zosta�  wpisane do protokołu”. 
 
P. Bogdan Struzik – Pełnomocnik ds. Inwestycji RCMB – wyja�nił: „Zobowi�zanie  

zło�one jest w formie pisemnej przez osoby umocowane prawnie, stosownie do  pisma i 
zał�cznika graficznego.” 

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – odnosz�c si� do  wyja�nienia udzielonego przez Pana 

Struzika - Pełnomocnika ds. Inwestycji RCMB, powiedziała: „Czyli Pan, jako osoba 
odpowiedzialna za inwestycje, nie ma dzisiaj �adnych kompetencji do zło�enia deklaracji. Czy 
tak nale�y to rozumie�?” 



P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta -  nawi�zuj�c do pytania Radnej P. 
Dzier�ak, zwrócił uwag�: „Mamy pismo podpisane przez Prezesa Zarz�du RCMB, które 
niedawno odczytałem.  W tym pi�mie zawarte jest powołanie na zał�cznik. To chyba 
wystarczy, tak mi si�  zdaje.” 

 
Radna P. El�bieta Dzier�ak – stwierdziła: „My rozmawiamy o deklaracji ustnej, o 

któr� prosz� radni. Okazuje si�, �e przedstawiciel RCMB nie ma  pełnomocnictwa, aby tak� 
deklaracj� nam dzisiaj zło�y�.” 

 
P. Tadeusz Ferenc – Prezydent  Miasta – odnosz�c si� do dyskusji, zwrócił uwag�, 

�e jest pisemna i ustna deklaracja ze strony RCMB.  
 
P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – nawi�zuj�c  do wypowiedzi 

Radnej P. Dzier�ak, powiedział: „Ranga pisemnej deklaracji jest wy�sza ni� ustnej. My�l�, �e 
szkoda wi�c czasu na dalsz� dyskusj�.”   

 
Przyst�piono do głosowania: 
 
Uchwała w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 94/2/2005 przy ul. 
Przemysłowej w Rzeszowie / w wersji zaproponowanej / - została przyj�ta 
jednogło�nie ( 23 głosy za ). 

 
Ad. 2. 
 
 P. Zbigniew Sebzda – Dyrektor Wydziału Geodezji – z upowa�nienia   Prezydenta 
Miasta  przedstawił  projekt uchwały  w  sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa 
/ druk nr XXXV/18/2005 /. 
 
/ Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 7 do protokołu /. 
 
Zgodnie z § 1 projektu uchwały: „Nadaje si� nazw� „Skwer im. Ks. Infułata Walentego 
Bala” na teren poło�ony przy  ulicach Płk. Leopolda Lisa – Kuli i Zamkowej, oznaczony na 
zał�czniku do uchwały.” 
 
Z wnioskiem w sprawie nadania nazwy „Skwer im. Ksi�dza Infułata Walentego Bala”  
zwrócił si� Podkarpacki Zwi�zek Piłsudczyków.  
 
Pan Dyrektor, w imieniu Prezydenta Miasta, zwrócił si� o przyj�cie przedło�onego projektu 
uchwały. 
 
 P. Jacek Kiczek – Przewodnicz�cy Komisji Porz�dku Publicznego i Współpracy z 
Samorz�dami Osiedlowymi -  poinformował, �e Komisja pozytywnie zaopiniowała 
powy�szy projekt uchwały. 
 
 Z uwagi na brak zgłosze� do dyskusji, przyst�piono do głosowania: 

 
 



Uchwała w  sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa /w 
wersji zaproponowanej / - została przyj�ta jednogło�nie (23 głosy za). 

 
Ad. 3. 
 
 Radny P. Janusz Ramski – w imieniu grupy 6 radnych przedstawił projekt uchwały 
w sprawie odwołania radnego Pana Zdzisława Dara�a z funkcji Przewodnicz�cego Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa /druk nr XXXIV/1/2004/. 
 
/ Tekst projektu uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał�cznik nr 8 do protokołu/.    
 
Stosownie do uzasadnienia do projektu uchwały: „Oceniaj�c prac� Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa IV kadencji zarówno od strony organizacyjnej, jak i 
merytorycznej, ni�ej podpisani radni (P.P. Andrzej Szlachta, Janusz Ramski, Andrzej 
Szypuła, Janina Bła�ej, Ryszard Piekło, El�bieta  Dzier�ak ) stwierdzaj� istotne bł�dy i 
uchybienia w procedowaniu przez Przewodnicz�cego Komisji poszczególnych spraw”. 
 
Ponadto Radny P. Ramski stwierdził: „Komisja Ekonomiczno – Bud�etowa jest to jedna z 
najwa�niejszych Komisji stałych Rady Miasta, która   ma szczególny charakter. Uznali�my, 
�e b�dzie lepiej dla konstrukcji przyszłych bud�etów, jak i   dla konstrukcji merytorycznych 
wniosków, je�eli  pracami tej Komisji b�dzie kierowała inna osoba. 
My�l�, �e Rada Miasta wyrazi w głosowaniu swoj� wol� na tak lub nie.” 
 
 Radny P. Tomasz Kami�ski – nawi�zuj�c do uzasadnienia  do przedło�onego 
projektu uchwały, zwrócił si� do wnioskodawców o podanie przykładów „istotnych bł�dów i 
uchybie� w procedowaniu przez Przewodnicz�cego Komisji poszczególnych spraw.”.   
 
 Radna P. Marta Niewczas – powiedziała: „Jestem członkiem Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej. Nie widz� uchybie� natury merytorycznej czy formalnej, je�li chodzi o prac� tej 
Komisji. Pan Przewodnicz�cy Zdzisław  Dara� jest przygotowany na ka�de posiedzenie 
Komisji, jak  �aden inny przewodnicz�cy. Nie zgadzam si� z  opini� wnioskodawców. 
My�l�, �e jest to decyzja polityczna. Uwa�am, �e stałoby si� �le, je�li Pan Dara� zostałby 
odwołany z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej.” 
 
 Radny P. Kazimierz Gre� – stwierdził: „Podobnie jak Radna P. Marta Niewczas 
uwa�am, �e jest to decyzja polityczna. Jako radny niezale�ny, niezrzeszony, uwa�am, �e Pan 
Zdzisław Dara� nie�le wykonuje funkcj� Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej. Poza tym nale�y mie� na uwadze, �e  zawsze, do ka�dej komisji,  mo�na  mie� 
jakie� zastrze�enia. Ale po to s� radni, po to s� członkowie  komisji, �eby pomaga� 
przewodnicz�cemu, oboj�tnie jaka to jest komisja. Wielokrotnie tutaj na sesji, gdy 
uchwalali�my  wcze�niejsze bud�ety, radni wnosili poprawki i zmiany, które były 
akceptowane. Nie mo�na powiedzie�, �e to były decyzje jednoosobowe Przewodnicz�cego 
Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej.  Wszyscy z nas,  czyli 25 radnych, mieli�my prawo do   
wnoszenia  poprawek czy uwag do proponowanego bud�etu. 
B�d� głosował przeciwko odwołaniu Radnego Pana Dara�a z funkcji Przewodnicz�cego 
Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej. Uwa�am, �e Radny Pan Dara� powinien nadal pełni� 
funkcj� Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej.”   
 
 



 Radny P. Piotr Rybka – powiedział: „Padły zarzuty pod adresem Radnego P. 
Zdzisława Dara�a. jako Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej: �e nie 
wywi�zuje si� z ustale� organizacyjnych, �e jest słaby merytorycznie w prowadzeniu Komisji, 
�e w pracy Komisji wyst�puje  wiele uchybie�. Takie zarzuty mo�na postawi� przed ka�d� 
komisj�. Te postawione zarzuty �wiadcz� równie� o członkach komisji. 
Padło stwierdzenie, �e Komisja Ekonomiczno – Bud�etowa jest  komisj� o szczególnym 
charakterze. Nie zgadzam si� z tym stwierdzeniem, bo jest to taka sama komisja jak pozostałe 
komisje Rady Miasta Rzeszowa. Ani w ustawie o samorz�dzie gminnym, ani w Statucie 
Miasta Rzeszowa Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej nie przyznano �adnych szczególnych 
uprawnie�.  
Zabieraj�c głos w imieniu Klubu Radnych SLD, stwierdzam, �e Pan Zdzisław Dara� jest 
dobrym Przewodnicz�cym Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej.  Jest do�wiadczonym 
radnym, który   zawsze działał i działa w  interesie mieszka�ców miasta. Pan Dara� dba 
równie� o to, aby te zadania, które wi��� si� z  tworzeniem bud�etu, a pó�niej jego realizacj� 
były dobrze wykonywane, stosownie do  potrzeb mieszka�ców. Pod Jego kierownictwem 
zostały opracowane trzy projekty bud�etów i trzy bud�ety zostały uchwalone. Sadz�, �e 
�wiadczy to o tym, �e w �adnym przypadku,  przy uchwalaniu bud�etów,  nie padały uwagi 
pod adresem Radnego  Pana Zdzisława Dara�a.  
Pan Dara� jest wyrazistym radnym. Nieraz tutaj wyst�pował publicznie w obronie grupy 
radnych lewicy. St�d te�,  prawdopodobnie tak jest,  w Jego odwołaniu odegrał rol� czynnik 
polityczny.  
Pan Dara� jest radnym ju� czterech  kadencji. Zawsze był osob� darzon�  nale�ytym 
szacunkiem przez  mieszka�ców Rzeszowa, a zwłaszcza swojego okr�gu.  
W imieniu Klubu Radnych SLD  zwracam si� o nie rujnowanie ustale� zawartych na 
pocz�tku kadencji. Umawiali�my si� wszyscy, jako partnerzy dojrzali politycznie, �e dzielimy 
si� poszczególnymi funkcjami w ramach Rady Miasta. To zostało do dzi� zachowane.  Klub 
Radnych Prawa i Sprawiedliwo�ci - na 4 radnych, 3 osoby zostały obdarzone  funkcjami w 
Radzie. Klub Radnych Ligi Polskich Rodzin -  na 4 radnych, 2 osoby zostały obdarzone 
funkcjami. Klub Radnych SLD – na 8 radnych, 4 osoby zostały obdarzone funkcjami. 
Platforma Obywatelska, maj�c jednego radnego, posiada obsadzon� funkcj� w Radzie.  Na 
trzech niezale�nych radnych, jeden radny pełni funkcj� w Radzie. 
Ta zmiana – odwołanie Radnego Pana Dara�a z funkcji Przewodnicz�cego Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej -    mo�e zachwia�  równowag� podziałów funkcji w Radzie 
Miasta Rzeszowa. By� mo�e, Panowie otwieracie otwart� walk� na wszystkich frontach, 
równie� i w tej dziedzinie, gdzie mo�na spokojnie funkcjonowa�, je�eli chodzi o pełnienie 
funkcji kierowniczych w Radzie Miasta.  
Co do  repliki, �e Platforma Obywatelska ma obsadzon� funkcj� w Radzie jako jedyny radny 
- wydaje mi si�, �e jest  normalne, �e ka�de ugrupowanie polityczne, a  zwłaszcza to, które ma 
najwi�ksz� popularno�� w kraju, zostało obdarzone t� funkcj�.” 
 
 Radny P. Andrzej Dec -  odnosz�c si� do dyskusji, stwierdził: „Nie b�d� si� odnosił 
do Platformy Obywatelskiej, bo nie pora na to i nie ja akurat powinienem to robi�.  
Padały tutaj z ust poprzedników Pana Rybki zarzuty o polityczno�ci decyzji w sprawie 
odwołania Radnego P. Dara�a z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej. Nast�pnie Pan Rybka powiedział wyra�nie, �e ta decyzja o powołaniu wszystkich 
przewodnicz�cych była polityczna. To jest oczywiste. Wszystkie te decyzje były polityczne. 
One oczywi�cie maj�  równie� i cz��� kontekstu merytorycznego, ale tak to ju� zawsze było, 
�e przewodzenie komisjom ma i taki charakter. Wi�c z  tego nie robiłbym zarzutu.  



Natomiast co do podziału funkcji, znowu moje prywatne zdanie. My�l�, �e warto byłoby  
zastanowi� si� nad pewn� reorganizacj� komisji. Jest to  rzecz do dyskusji i akurat na pewno 
nie w tym miejscu.” 
 
 
 Radny P. Antoni Dudek -  zwrócił si� z pytaniem do Radnego P. Rybki: „Nie miałem 
przyjemno�ci by� od pocz�tku  w składzie Rady Miasta. Jak to si� stało, �e na pocz�tku 
kadencji wszystkie kluby otrzymały proporcjonalnie jakie� funkcje, natomiast i dzisiaj i 
wcze�niej nie było zauwa�ane Rzeszowskie Porozumienie Prawicy?”  
 
 
 Radny P. Andrzej Szlachta -  powiedział: „Po wypowiedzi bezpartyjnego Radnego 
P. Kazimierza Grenia chciałbym jednak zabra� głos, bo widz�, �e pami�� ludzka jest 
zawodna. Przecie� ponad dwa lata temu wybierali�my przewodnicz�cych komisji. Zostały 
ustalone pewne zało�enia, �e wszystkie kluby proporcjonalnie do liczebno�ci b�d� miały 
przedstawicieli w komisjach. Chodzi głównie o przewodniczenie. To wła�nie decyzj� 
polityczn�, Panie Przewodnicz�cy Klubu SLD, wyeliminowali�cie moje nazwisko. Je�li 
chodzi o Klub Rzeszowskie Porozumienie Prawicy, to nawet Pan nie raczył wymieni�, �e jest 
taki Klub  w Radzie Miasta, a wymieniał Pan nawet niezrzeszonych, pojedy�czych, radnych. 
Niech  Pan sprawdzi jak to było ustalone dwa i pół roku temu, wtedy  dojdzie Pan do 
wniosku, �e   tamte decyzje  były stricte polityczne.” 
 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – zaapelował do radnych o 
skrócenie dyskusji, „bo ona ju� do niczego nie prowadzi.” 
 
 
 Radny P. Ryszard Piekło – nawi�zuj�c do wypowiedzi Radnego P. Deca, za  celowe 
uznał  zaj�cie si� tematem reorganizacji komisji Rady Miasta. Zaapelował o załatwienie tego 
problemu, w sposób cało�ciowy,  w najbli�szej przyszło�ci.    
 
 
 P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – powiedział: „My�l�, �e wszystkie komisje 
Rady Miasta Rzeszowa działaj� bardzo dobrze.  
Uczestniczyłem w ka�dym posiedzeniu Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej. Na przestrzeni 
mojej kadencji uczestniczyłem te� w wielu innych komisjach. Nie mówi� w tej chwili o tej 
kadencji, ale i poprzednich. Uwa�am, �e nie było tak dobrej organizacji pracy Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej jak w tej chwili.  
Chciałem równie� poinformowa�, �e  Pan Zdzisław Dara� od trzech kadencji jest członkiem 
Komisji  Ekonomiczno – Bud�etowej. Pan Dara� całe �ycie przepracował w bran�ach, które 
były zwi�zane z bud�etem miasta i ma doskonał�  orientacj�, co dzieje si� ze �rodkami 
finansowymi i jakie s� przepływy.  
W czasie kierowania prac�  Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej  przez Pana Dara�a  w 
latach 2003 – 2004, nasze miasto   nie miało ani przez moment kłopotów z płynno�ci� 
finansow�. Ponadto ka�da sprawa, która była podejmowana na posiedzeniach Komisji 
Ekonomiczno - Bud�etowej, była wcze�niej  omawiana i Komisja była odpowiednio 
przygotowana. W zasadzie na tej Komisji nie było zasadniczych sporów. Była zgodno�� 
wszystkich radnych. Oczywi�cie, niektórzy członkowie wstrzymywali si� od głosu, niektórzy 
byli przeciwni, ale takie jest prawo.  



Chciałbym zwróci� si� do Pa�stwa, aby nie burzy� tego, co jest dobre. Nie kierujmy si� tutaj 
polityk�, tylko znajomo�ci� zagadnienia. Pan Zdzisław Dara� posiada  bardzo dobr� 
znajomo�� zagadnie� ekonomicznych.  
Zwracam si�  do Pa�stwa Radnych o ponowne  przemy�lenie, przed głosowaniem,  sprawy 
odwołania Radnego P. Dara�a z funkcji Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej. Osobi�cie moja pro�ba jest taka, aby pozostawi� Pana Dara�a na tym 
stanowisku do ko�ca kadencji.” 
 
 

 Radny P. Tomasz Kami�ski – ponowił pytanie do wnioskodawców o podanie     
przykładów bł�dów i uchybie� co do  pracy Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej.   
 
 

P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta -  odnosz�c si� do pytania 
przedmówcy, powiedział: „Ja ju� mówiłem, �e zgadzamy si� co do tego, �e decyzja mo�e 
mie� charakter polityczny. Wtedy nie trzeba niczego uzasadnia�. Tak to  jest w polityce.” 

 
 
 
 
 Przyst�piono do głosowania: 
 
 Za odwołaniem Radnego Pana Zdzisława Dara�a z funkcji 
Przewodnicz�cego  Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta 
Rzeszowa - było 12 radnych, przeciw było 10 radnych,  �aden radny nie 
wstrzymał si� od głosu.   
 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – w zwi�zku z powy�szym 
wynikiem głosowania stwierdził, �e   Rada Miasta Rzeszowa  podj�ła 
uchwał� w   sprawie odwołania Radnego Pana Zdzisława Dara�a 
z funkcji Przewodnicz�cego  Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej 
Rady Miasta Rzeszowa. 

 
 

 
Ad. 4. 
  
 Radny P. Janusz Ramski – w imieniu grupy 6 radnych przedstawił projekt uchwały 
w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta 
Rzeszowa /druk nr XXXIV/2/2004/. 
 
/ Tekst projektu uchwały  stanowi zał�cznik nr 9 do protokołu/.    
 
Zgłosił kandydatur� Radnego P. Andrzeja Szlachty na Przewodnicz�cego Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej. Uzasadnił: „Pan Andrzej Szlachta to były Prezydent Miasta 
Rzeszowa, znaj�cy doskonale konstrukcj� bud�etu. My�l�, �e Pan Szlachta potrafi  
odpowiednio pokierowa� pracami Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej, b�d�c pewn� 



przeciwwag� dla Pana Prezydenta. Wtedy konstrukcja przyszłych  bud�etów i ich  analiza, 
byłaby wła�ciwa. Komisja Ekonomiczno – Bud�etowa odzyskałaby te�  odpowiedni� rang� i 
charakter.” 
 
 
 
 Nie zgłoszono innych kandydatur na Przewodnicz�cego Komisji Ekonomiczno – 
Bud�etowej.   
 
 
 
 
 Radny P. Kazimierz Gre� – zgłosił wniosek  o przerw� w obradach Rady Miasta. 
 
 

 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – ogłosił przerw� w obradach Rady 
Miasta. 
 
 
 
 
 Po przerwie wznowiono obrady.  
 
 
 
 Radny P. Andrzej Szlachta – wyraził zgod� na kandydowanie na Przewodnicz�cego 
Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej. 
 
 
 
 Radny P. Piotr Rybka -  powiedział: „	le si� stało, �e Radny P. Szlachta przyj�ł t� 
propozycj�. Po pierwsze, dlatego �e przyjmuje argumentacj� rekomenduj�cego, jako �e 
b�dzie wypełniał funkcj� przeciwwagi wobec Prezydenta. Zatem Komisja Ekonomiczno – 
Bud�etowa stanie si� otwart� form� frontalnej walki mi�dzy Przewodnicz�cym Komisji a 
Prezydentem Miasta Rzeszowa. Mianowicie, tym Przewodnicz�cym, który przegrał wybory 
na Prezydenta. St�d te� wydaje si� to etycznie nieuzasadnione. Z punktu widzenia 
politycznego b�dzie to stwarza� nastroje konfrontacji, co  zostanie  przeniesione z Komisji na 
forum Rady Miasta. Mo�na byłoby mie� równie� wobec kandyduj�cego na Przewodnicz�cego 
Komisji wiele innych uwag z poprzedniej kadencji.  Czyni� tego, s�dz�, nie nale�y. 
Jako radni lewicy uwa�amy, �e sta� nas na to, by z honorem przyj�� odwołanie naszego 
członka i zmieni� układ sił politycznych w Radzie, je�eli chodzi o wypełnianie  funkcji.” 
 
 
 Radny P. Andrzej Szlachta – stwierdził: „Nie chciałbym przedłu�a�, ale jestem 
zdegustowany wyst�pieniem Radnego P. Piotra Rybki. Traktowałem go jako w miar� 
odpowiedzialnego radnego, a to co powiedział to zwykłe nieporozumienie, bo ka�dy radny 
ma bierne prawo wyborcze, mo�e wybiera� i mo�e by� wybierany. Nie wiem, sk�d takie 
sofistyczne podej�cie do argumentacji mojej kandydatury.”        
 
 



 
 
 Przyst�piono do głosowania: 
 
 Za wyborem Radnego Pana Andrzeja Szlachty na  Przewodnicz�cego  
Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa było 12 
radnych, przeciw było 7 radnych,  3 radnych  wstrzymało si� od głosu.   
 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – w zwi�zku z powy�szym 
wynikiem głosowania stwierdził, �e Rada Miasta Rzeszowa  podj�ła 
uchwał� w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Komisji 
Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 
 
 
 Radny P. Zdzisław Dara� – powiedział: „W zwi�zku z przyj�t� koncepcj�, �e Komisja 
Ekonomiczno – Bud�etowa b�dzie konfrontuj�c� w stosunku do Pana Prezydenta, rezygnuj� z 
pracy w Komisji Ekonomiczno – Bud�etowej i prosz� o skierowanie mnie do pracy w Komisji 
Rodziny i Pomocy Społecznej. Stosowny wniosek zło�� pó�niej.”    
 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy  Rady Miasta – nawi�zuj�c do wypowiedzi 
Radnego P. Dara�a,  stwierdził, �e stosowne projekty uchwał b�d� przedmiotem obrad 
kolejnej sesji Rady Miasta. 
 
 
 Radny P. Andrzej Szlachta – powiedział: „Chciałem podzi�kowa� Pa�stwu Radnym, 
którzy poparli moj� kandydatur�. My�l�, �e moje wieloletnie do�wiadczenie -  jeszcze z 
okresu, kiedy byłem Prezydentem i przygotowywałem bud�ety miasta Rzeszowa, przez ponad 
dwa lata pracuj� te� w Komisji Ekonomiczno - Bud�etowej    -  b�dzie przydatne. Dlatego 
prosz� Kolegów Radnych SLD, �eby nie straszyli mieszka�ców. B�d� pracował dla dobra 
Rady Miasta i dla dobra Miasta Rzeszowa. Współpraca Prezydenta z komisjami Rady Miasta 
jest zapisana  ustawowo i my�l�, �e tu si� nic nie zmieni.” 
 
 
 Radny P. Janusz Ramski – stwierdził: „Chciałem uspokoi� Kolegów z lewicy, �e nie 
b�dzie konfrontacji. My�l�, �e Komisja Ekonomiczno – Bud�etowa stanie si� równorz�dnym 
partnerem w stosunku do Pana Prezydenta i  odzyska wła�ciw� rang�.” 
 
 
 
Ad. 5.    
 
 



 P. Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta – przedstawił „Informacj�  Prezydenta 
Miasta Rzeszowa w sprawie zmian do Regulaminu Organizacyjnego Urz�du Miasta 
Rzeszowa.” 
 
/ Informacja stanowi zał�cznik nr 10 do protokołu /.  
 

Przyst�pił do omawiania tabeli nr 2 „Zatrudnienie w jednostkach organizacyjnych miasta w 
latach 2002 – 2004”.  
 
 
 
 
 Radni P. P. El�bieta Dzier�ak i Janusz Ramski – zwrócili uwag�, �e radni nie 
otrzymali prezentowanej tabeli nr 2. 
 
 
 P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta -   powiedział: „Mam wra�enie, �e 
ta ilo�� liczb, jaka jest tutaj do przestudiowania, nie nadaje si� do analizy w tej chwili. To 
Pa�stwo powinni�cie przeczyta� spokojnie i ewentualnie mo�na wróci� do tematu dzisiaj po 
południu lub za tydzie�.” 
 
 
 Radny P. Andrzej Szlachta  - stwierdził: „Byłem wnioskodawc� wniosku 
dotycz�cego omówienia wa�nej sprawy – Regulaminu Organizacyjnego Urz�du Miasta 
Rzeszowa. Kiedy� to była kompetencja Rady Miasta, dzisiaj jest to kompetencja Prezydenta 
Miasta. Trudno, aby radni nie interesowali si� tym, jak skonstruowany jest Urz�d Miasta, 
jaka jest liczba osób zatrudnionych, jaka jest fluktuacja kadr, jakie s� metody powoływania 
na dyrektorów. Chc�  powiedzie�, �e  Pan Prezydent zd��ył ju� wymieni� ponad 20 
dyrektorów.  
Prosiłem Pana Prezydenta, zarówno we wniosku o wprowadzenie tego punktu, jak i kolejn� 
interpelacj�, aby te materiały wpłyn�ły przed sesj�. Osobi�cie na r�ce Pana Prezydenta 
Miasta kierowałem tak� pro�b�. Dostałem  te materiały dopiero dzisiaj 5 minut przed sesj�. 
Z uwagi na powy�sze,  składam  formalny wniosek o przerwanie omawiania tego punktu.  
Materiały zostały dor�czone dopiero dzisiaj przed sesj�, a jest to bardzo obszerny materiał 
analityczny, który wymaga przemy�lenia.  
Wnioskuj� do Pana Przewodnicz�cego, aby wróci� do tego tematu  na kolejnej sesji, po 
zapoznaniu si� z tym bogatym materiałem.” 
 
 
 Radny P. Janusz Ramski -  zwrócił si� do Sekretarza Miasta o przekazanie  radnym 
kompletnego materiału.    
 
 
 P. Krzysztof Kadłuczko – Sekretarz Miasta -    przeprosił radnych i zapewnił, �e 
materiał po uzupełnieniu o brakuj�ce dane, zostanie natychmiast dostarczony. 
 
 
 

Z uwagi na dostarczenie radnym niekompletnego materiału,  
postanowiono odło�y�  rozpatrzenie  informacji Prezydenta Miasta 



Rzeszowa na temat zmian organizacyjnych i kosztów funkcjonowania 
Urz�du i jednostek organizacyjnych Miasta Rzeszowa w IV kadencji 
samorz�du  ( wniosek zgłoszony przez radnego Pana Andrzeja Szlacht� ),  do 
najbli�szej sesji Rady Miasta. 

 
 
Wniosek został przyj�ty bez sprzeciwu ze strony radnych. 

 
 
 
Ad. 6. 
 
 P. Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta  - przedstawił sprawozdanie z prac 
Prezydenta i Zast�pców Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od 4 stycznia do 14 lutego 
2005 r.  
 
/ Sprawozdanie  stanowi zał�cznik nr 11 do protokołu /. 
 
 
 
Ad. 7 – 8. 
 
1/ 

Radny P Waldemar Szumny -  zło�ył pisemn� interpelacj�  dotycz�c� MPK: 
1. „Jakie s� zasady korzystania z ulgowych biletów przez emerytów, tzn. sk�d wzi�ł si� 

pomysł jakich� legitymacji ulgowych, bo chyba w uchwale Rady Miasta nic na ten 
temat nie ma, i czy ulgi dla emerytów dotycz� te� osób spoza miasta ( a nawet 
województwa  ), gdy� ró�ne otrzymywałem skargi w tej sprawie od ludzi?  

2. Prosz� podj�� działania zmierzaj�ce do ustanowienia biletów ulgowych dla tych 
emerytów, którzy przeszli na tzw. rent� rodzinn�, czyli pobieraj� emerytur� na 
współmał�onka. Zgodnie z uchwał� Rady Miasta chyba wtedy ulga nie przysługuje. 
My�l�, �e to nale�ałoby zmieni�.” 
 
 

2/ 
 

Radny  P. Waldemar Szumny -  zło�ył pisemn� interpelacj� w sprawie ulicy 
Mieszka I: 

1. „W zwi�zku z pismami mieszka�ców tej ulicy do Prezydenta  Miasta oraz kilkoma 
artykułami w lokalnej prasie, prosz� o przedstawienie proponowanych rozwi�za� 
komunikacyjnych dotycz�cych kursowania autobusów MPK t� ulic�.. 

2. Prosz� o odpowied� na pytanie dotycz�ce remontu nawierzchni tej ulicy oraz chodnika 
( szczegółowe wnioski w tej sprawie składali mieszka�cy w pismach, a tak�e pojawiały 
si� w artykułach prasowych ). 

3. Prosz� tak�e o wyja�nienie dotycz�ce przepływaj�cego obok potoku Młynówka, gdy� 
zgodnie z informacj� mieszka�ców ( przekazywan� te� Prezydentowi Miasta na 
spotkaniach z nimi )   niezb�dne  jest  poprawienie  i  oczyszczenie  koryta tego potoku 
( regulacja potoku ).     



4. Prosz� o wyja�nienie dotycz�ce kolektora po drugiej stronie potoku i problemów 
zwi�zanych  z  odprowadzaniem  �cieków i  nieczysto�ci ( jakie działania s� 
planowane ).” 

 
 
 
3/ 

Radny P.  Janusz Ramski – zło�ył ustne zapytanie o tre�ci: „Poniewa� prasa 
rozpisywała si�, nie tak dawno, o przebudowie płyty Rynku, chciałem zapyta�, jakie jest 
stanowisko Pana Prezydenta odno�nie tej krytyki?” 
 
 
 
4/ 

Radny P. Kazimierz Gre� – składaj�c ustne zapytanie, poprosił o uzupełnienie 
odpowiedzi na wcze�niej zło�one zapytanie dotycz�ce planowanej budowy ulicy  ł�cz�cej ul. 
Powsta�ców Warszawy z ul. Kopisto. Zwrócił si�  o przekazanie  wyra�nej mapy z 
zaznaczonymi nazwami  ulic i planowanymi inwestycjami.  Ponadto  poprosił  o  udzielenie 
jednoznacznej odpowiedzi na pytanie:  „czy  przewiduje si� budow� drogi, o której wy�ej 
mowa.” 

 
 

5/ 
Radny  P. Andrzej Szlachta – zło�ył ustne zapytanie o tre�ci: „W zwi�zku z 

wywiadem udzielonym przez Pana Prezydenta w „Gazecie Codziennej „Nowiny –   Pan 
Prezydent powiedział m.in.: <<Kiedy obejmowałem urz�d Prezydenta Miasta, zastałem 
podpisane umowy mówi�ce o zakupie przez MPEC  po 320  MW  mocy zamówionej. Podj�łem 
zdecydowane kroki, aby t� niekorzystn�  umow� zmieni�.>>  
Prosz� o udzielenie odpowiedzi,  czy decyzja Zarz�du Miasta dotycz�ca budowy najwi�kszej 
inwestycji ostatnich lat w Rzeszowie, tj. budowy elektrociepłowni ekologicznej, postawienie 
bloku parowo – gazowego o mocy 100 MW,  zaopatrzenie  miasta w ciepło na kilkana�cie lat  
- była umow� niedobr� dla miasta? Na czym polega ta niekorzystna  umowa?  
Pó�niej Pan Prezydent podaje zestaw mocy zamówionych na przestrzeni kilku lat, dowodz�c, 
�e za Jego kadencji proporcje mocy zamówionej od Elektrowni  WSK  i od EC Zał��e zostały 
zmienione na korzy��  ciepłowni WSK. Gdyby Pan Prezydent   zadał sobie trud policzenia 
procentowego udziału tych podmiotów,  doszedłby  do zupełnie innych wniosków. Po prostu, 
Pan Prezydent wprowadza czytelników w bł�d i jeszcze anga�uje w to poprzedni Zarz�d.” 
 

 
 
6/ 

Radny P.  Jacek Gołubowicz -  składaj�c ustne zapytanie, powiedział: „W 
nawi�zaniu do pytania Radnego P. Janusza Ramskiego dotycz�cego przebudowy płyty Rynku, 
jako radny i jako mieszkaniec miasta Rzeszowa -  prosz�, aby Pan Prezydent odst�pił od 
realizacji  projektu, który został wybrany. Dziwi� si� osobom, bo to wielkie autorytety z 
zakresu architektury, ochrony zabytków itp., które brały udział w komisji konkursowej,  �e taki 
projekt wybrały. Nie wiem, czy dla Pana Prezydenta moja pro�ba ma jakiekolwiek znaczenie, 
ale tak� pro�b� artykułuj�. Po prostu, ten projekt płyty Rynku „pasuje jak pi��� do nosa” do 
otaczaj�cych  kamienic i Ratusza.” 
 



 
7/ 

Radny P. Robert Kultys – zło�ył ustne zapytanie o tre�ci:  „Prosz� o przedstawienie  
kompleksowej informacji na temat tego, co si� dzieje z pieni�dzmi unijnymi, które miały 
przyj�� na przebudow� płyty Rynku?” 

 
 
 

8/ 
Radny P. Kazimierz Gre� – składaj�c  ustny wniosek, zaproponował: 

- obni�enie odpłatno�ci  za korzystanie z Hali Widowiskowo – Sportowej przy ul. 
Podpromie  ze 100 zł na 50 zł, co w efekcie spowodowałoby zwi�kszenie 
wykorzystania Hali, a tym samym  zwi�kszenie wpływów  z tej formy działalno�ci 
Hali,  

- nieodpłatne udost�pnienie Hali Widowiskowo – Sportowej przy ul. Podpromie dla 
dzieci i młodzie�y szkolnej, np. na lekcje wychowania fizycznego, 

- organizowanie na Hali Widowiskowo – Sportowej przy ul. Podpromie turniejów szkół 
w siatkówce, koszykówce, piłce no�nej, itp., 

- zapraszanie radnych do prac w komisjach prowadz�cych przetargi na organizacj�  
imprez kulturalnych zlecanych h przez Miasto. 

 
 
9/ 

Radny P. Janusz  Ramski  - zło�ył ustne zapytanie o tre�ci: „Czy przewiduje si�, w  
ramach bie��cego utrzymania dróg, wykonanie zatoczki autobusowej  przy ul. 
Wyspia�skiego?” 
 
 
10/ 

Radny P. Janusz  Ramski  - zło�ył ustne zapytanie o tre�ci: „Czy  Hala 
Widowiskowo – Sportowa przy ul. Podpromie  ma obło�enie po 100 zł, czy jest pusta po te 
100 zł?” 
 
 

 
11/ 
 Radna P. El�bieta Dzier�ak – zło�yła ustn� interpelacj� o tre�ci: „Sprawa dotyczy 
uchwały Rady Miasta Rzeszowa, która była podj�ta jeszcze w tamtej kadencji, o przyst�pieniu 
do sporz�dzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  w rejonie Al. 
Sikorskiego i Al. Armii Krajowej. Rzecz dotyczy „Błoni Papieskich”. Od tamtego czasu 
min�ło  prawie trzy lata.  
Kiedy była mowa na temat mo�liwo�ci przygotowania planów pod inwestycje, te  takie 
bie��ce, na danych terenach miasta, Pani Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa mówiła 
o minimalnym terminie, jaki jest konieczny – rok. Natomiast tu mamy do czynienia z terminem 
ju� 3-krotnie przekroczonym.  
Prosz� o odpowied� na pytanie: kiedy zostanie przedło�ony projekt uchwały dotycz�cy 
uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  w rejonie Al. Sikorskiego  
i Al. Armii Krajowej „Błonia Papieskie”? 
 
 



 
12/ 
 Radna P. El�bieta Dzier�ak – zło�yła ustn� interpelacj� o tre�ci: „Dotyczy 
niewykonania przez Pana Prezydenta stanowiska, które zostało  podj�te Rad� Miasta 
Rzeszowa.  
Mianowicie, Rada podj�ła stanowisko w sprawie przygotowania projektu uchwały 
okre�laj�cej tryb i zasady  oszacowania zniszcze� Rzeszowa w   wyniku działa� II wojny  
�wiatowej.  
Domagam si� od Pana Prezydenta informacji na temat tego, co dzieje si� z tym stanowiskiem.  
Informacje, które otrzymywałam na moje interpelacje  i zapytania,  nie satysfakcjonuj� 
mnie.” 
 
 
13/ 
 Radny P. Jacek Gołubowicz - w zwi�zku z sygnałami mieszka�ców zgłaszanymi 
bezpo�rednio do niego, zgłosił  interwencj�  w  sprawie  podj�cia pilnych działa� 
zmierzaj�cych  do  wykonania   remontu   nawierzchni     parkingu    przy   ul.   Korczaka   
(najbli�szy blok znajduje si� przy ul. Korczaka 8  ). 
 
 
14/ 
 Radny P. Janusz Ramski – zło�ył ustne zapytanie o tre�ci: „Kiedy poznamy 
szczegółowe rozwi�zania komunikacyjne na skrzy�owaniu ul.  Wiktora i ul.  Witosa zwi�zane  
z inwestycj�  firmy „REAL”? Co zostało uzgodnione w tym temacie?  My�l�, �e to powinno 
by�  zaprezentowane Radzie.” 
 
 
/ Pisemne interpelacje, zapytania i wnioski stanowi� zał�cznik nr 12 do protokołu /. 
 
 
 
 Na II cz��ci XXXV sesji odbytej w dniu 22 lutego 2005 roku Rada 
Miasta Rzeszowa podj�ła nast�puj�ce uchwały:    
 
1. Uchwała Nr XXXV/17/2005 - w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 94/2/2005 przy ul. Przemysłowej w 
Rzeszowie. 

 
2. Uchwała Nr XXXV/18/2005 -  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie miasta 

Rzeszowa. 
 

3. Uchwała Nr XXXV/19/2005 -  w  sprawie  odwołania  radnego  Pana Zdzisława 
Dara�a z funkcji      Przewodnicz�cego  Komisji  Ekonomiczno  -  Bud�etowej   Rady   
Miasta  Rzeszowa . 

 
4. Uchwała Nr XXXV/20/2005 - w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Komisji 

Ekonomiczno – Bud�etowej Rady Miasta Rzeszowa. 
 
 



  
 

P. Andrzej Dec – Przewodnicz�cy Rady Miasta – w zwi�zku z wyczerpaniem porz�dku 
obrad dokonał zamkni�cia XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa.  

 
 
 
 
Obrady trwały od godz. 8.30 do 11.00. 
 
Na tym protokół zako�czono. 
 
 

Protokołowała:                                                                         Przewodnicz�cy 
                                                                                           Rady Miasta Rzeszowa  
 
Danuta Groszek                                                                        Andrzej Dec 
 


